
       Protokół posiedzenia nr 79/2023  

          Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów  RM 

        w dniu 21 lutego 2023  

Obrady rozpoczęto 21 lutego 2023 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:43 tego samego 

                dnia. 

Skład komisji – 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, w  posiedzeniu wzięło udział 7 

członków- lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Czesław Ćwik  

2. Dariusz marek Duczek  

3. Marzena Gajek  

4. Zbigniew Nowak 

5. Rafał Rypina 

6. Marian Henryk Toruński  

7. Zofia Waszkiewicz 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka  

- Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

- Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta – Karol Lizurej 

- Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Stankiewicz  

- Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz 

Wingrowicz 

- Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji – Wiesław Prusiuk 

- Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Katarzyna Hoszkiewicz  

- Dyrektor Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Kętrzynie - Marta Wojciechowska. 

- Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kętrzynie – Krzysztof Krupienik  

- Kierownik Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne- Kętrzyński Dom Wsparcia - Marzena Utko   

1 Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM. 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie 

Kętrzyna lub  innej gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej. 

4. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2023r. 

5. Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2022r.  

6. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r. 

7. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w 2022 r. 

8. Opinia projektu uchwały w sprawie:  

8.1 uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. 

8.2 zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r. 

w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych.  



8.3 ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej. 

8.4 określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym transporcie 

zbiorowym  organizowanym  przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

8.5 udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami. 

8.6 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

8.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023.  

8.8 rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w Kętrzynie petycji 

Stowarzyszenia Aktywne Mazury skierowanej do Ministra Infrastruktury. 

9. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

10. Przyjęcie protokołu nr 78/2023. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad . Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz. 

3. Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie 

Kętrzyna lub innej gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej. 

Radny Rafał Rypina… poinformował, iż ma mieszane uczucia co do tej sprawy. Skierował 

pytanie do Burmistrza…- czy miasto dysponuje takim terenem, który można by było 

przekazać pod inwestycje? 

W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował, iż Kętrzyn nie posiada 

takich terenów. 

Radny Zbigniew Nowak uznał, iż nie powinniśmy w ogóle rozmawiać o tym szczególnie, że 

sam zainteresowany nie przyszedł by przybliżyć temat.  

Radna Zofia Waszkiewicz stwierdziła, że pismo nie daje  żadnych informacji, jest tak bardzo 

lakoniczne, że nie daje możliwości by odnieść się do  niego jakimś stanowiskiem.  

 Rady Rafał Rypina wnioskuje o zdjęcie punktu z porządku obrad.  

Na podstawie braku stawiennictwa wnioskodawcy oraz wyczerpujących informacji w sprawie 

Komisja postanowiła zmienić porządek obrad poprzez usunięcie punktu 3.   

Komisja zdjęła punkt z porządku obrad.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Rypina 

- Maciej Wróbel 

- Zbigniew Nowak 

- Zofia Waszkiewicz 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioskuje o usunięcie punktu w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na 

terenie Kętrzyna lub innej gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (6) 

Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Zofia Waszkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Marian Henryk Toruński 

4. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2023r. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel przedstawił harmonogram imprez kulturalnych                     

i sportowych na 2023r. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel…- poinformował, iż otrzymany  harmonogram –zał. nr 

2 do protokołu, przygotowany został przez Miejskie Jednostki na ten rok, zgodnie                    

z posiadanymi przez jednostki budżetem. Stanowi on bazę imprez na dzień dzisiejszy, 

odzwierciedla posiadane środki, jednak wraz z ewentualnym pozyskaniem  zewnętrznych 

sponsorów ten harmonogram może ulec zmianie.  

Radna Zofia Waszkiewicz stwierdziła, iż harmonogram jest bardzo bogaty, a połączenie 

jednostek okazał się bardzo dobrym pomysłem. Jest pod ogromnym wrażeniem organizacji 

jednostek przygotowanych imprez. Zwróciła się również z pytaniem o ankietę 

mieszkańców…- jaki jest jej odzew?  

Dyrektor KCK Bartłomiej Zdanowicz poinformował, iż ankieta powstała z myślą                     

o mieszkańcach. Chcemy znać opinię i zapotrzebowanie naszych Kętrzynian by móc 

udoskonalać naszą ofertę i dotrzeć do jak największego grona odbiorców.   

Radny Dariusz Duczek zwrócił się do Pana Burmistrza by harmonogram uzupełnić o imprezy, 

które organizowane są przez Stowarzyszenia, które dostały dofinansowanie z Urzędu Miasta 

Kętrzyn. Tych imprez jest dużo warto by było o tym wspomnieć. 

Za-B Maciej Wróbel poinformował, iż harmonogram powstał za nim środki z dotacji 

publicznych były rozliczone,  dotyczy on tylko wydarzeń zaplanowanych w budżecie 

Miejskich Jednostek. Wiadomo również, że Burmistrz nie może odpowiadać  za  imprezy 

organizowane przez Stowarzyszenia, jedynie co może zrobić to zapraszać na nie o ile jest 

współgospodarzem takiej imprezy. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Za- B Maciej Wróbel  

- Zofia Waszkiewicz 

- Dyrektor KCK 

- Dariusz Duczek  

5.Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2022r. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel omówił informacje o współpracy miasta Kętrzyn              

z miastami partnerskimi w 2022r. 

Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Maciej Wróbel 

6. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r 

Pani Sekretarz Halina Kuriata omówiła informacje z wykonania robót publicznych za 2022 r.  

Radni nie wnieśli uwag. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Halina Kuriata 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 



Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

Komisja zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie przyjęła informacji z wykonania robót 

publicznych za 2022r 

7. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w 2022 r. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel opowiedział o ocenie zadań…- są czytelne, klarowne, 

część inwestycji jest nadal realizowane.  zał. nr 3 do protokołu. 

Radny Zbigniew Nowak przestawił własną analizę, z której wynika, że rocznych                       

i wieloletnich zadań zaplanowano 46, w tym 5 w ramach budżetu obywatelskiego, na łączną 

kwotę ok 13 mil. wykonano łącznie 18 zadań, nie zrealizowano 24 zadań. W ocenie Radnego 

mówiąc o samym 2022r. nic szczególnego się nie wydarzyło. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował, iż liczby, które są przedstawione                   

w analizie to złotówki, które są wydatkowane w roku ubiegłym. Gdybyśmy wzięli pod uwagę 

chociażby tylko jedno zadanie dotyczące zakup autobusów, to swoją wartością już 

przewyższa cały ten budżet, a te pieniądze wydaliśmy dopiero w tym roku. Biorąc pod uwagę 

budżet inwestycyjny w tym roku  jest to 50 mil. Środki były pozyskiwane wcześniej ale 

wydatkowane będą w tym i przyszłym roku. Samo zadanie dotyczące niskoemisyjnego 

transportu podzielonego na dwa etapy to prawie 20 mil. z czego 15 mil. to dofinansowanie. 

Ten rok jest rokiem kluczowym do finalizowania inwestycji. Inwestycje z 2018 roku  były 

niedoszacowane i należało szukać dodatkowych środków by je zakończyć.  

Przewodnicząca Marzena Gajek zwraca się z pytaniem do Naczelnika Wydziału Rozwoju 

Miasta – Karola Lizureja o inwestycje, które nie będą realizowane w ogóle w tym roku….      

- W ocenie realizacji jest wymieniona jedna czy będzie ich więcej? 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta – Karol Lizurej poinformował, iż jest szereg zadań 

inwestycyjnych, na które ogłaszamy postępowanie przetargowe, niestety albo nikt się nie 

zgłasza albo zgłaszają się firmy z absurdalnymi ofertami.  

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel uważa,  iż nie ma pewności, że inwestycje realizowane 

lub te, które będą za chwile realizowane nie będą droższe niż pierwotnie zakładano,  wojna na 

wschodzie powoduje zmianę cen materiałów budowlanych więc wiele może się jeszcze 

zmienić a my musimy zabezpieczyć budżet na tą okoliczność by móc dokończyć zaczęte 

inwestycje.      

W dyskusji wzięli udział: 

- Maciej Wróbel 

- Zbigniew Nowak 

- Maciej Wróbel 

Głosowano w sprawie: 

Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w 2022 r 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Czesław Ćwik, Rafał Rypina 

8.Opinia projektu uchwały w sprawie: 

8.1. Uchwała w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2023. 



Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel przedstawił projekt uchwały „ Korpus Wsparcia 

Seniora”. Informuje, iż projekt ma na celu wsparcie osób w wieku od 65 lat, które poprawi 

poczucie bezpieczeństwa i możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu 

zamieszkania osób starszych poprzez opieki na odległość.  

Radny Czesław Ćwik …zwrócił się z pytaniem – czy już przeprowadzono analizę 

zapotrzebowania osób na takie opaski? 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel informuje, iż z wstępnych ustaleń wynika, że 

zapotrzebowanie jest bardzo duże. Kryteria jakie będzie trzeba spełniać oraz weryfikacją osób 

obdarowanych opaskami zajmie się Pani Dyrektor MOPSU. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik- czy teraz 

będziemy przyjmować kwotę w budżecie wprowadzoną do rządowego  programy na Korpus 

Wsparcia Seniora?  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec informuje, iż w zmianach do budżetu mamy 

wprowadzone te zadanie. Zgodnie z pismem z Urzędu Wojewódzkiego otrzymaliśmy 80 % 

wartości środków na realizacje tego zadania.  

W dyskusji wzięli udział: 

 - Maciej Wróbel 

- Czesław Ćwik 

- Rafał Rypina 

- Kamila Wybraniec 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Dariusz Marek Duczek, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Czesław Ćwik, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

8.2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie            

z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych. 

Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji – Wiesław Prusiuk przedstawił kalkulację 

dotyczącą opłat za odbiór i transport nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych 

oraz za odbiór i transport nieczystości z osadników przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Stawka, którą ustala Rada Miasta przy analizie obecnych kosztów nie pokrywa obecnych 

opłat, ważne jest by spółka nie ponosiła na ten moment strat. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek zwraca się z pytaniem i uwagą do Prezesa Spółki co 

do tej uchwały…- Twierdzi Pan, że kalkulacja oparta jest o nowe wyliczenia. Z moich 

wyliczeń wynika, że nie jest ona adekwatna i kompatybilna razem z tym co jest 

przedstawione.  

Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji – Wiesław Prusiuk poinformował, że chce tylko 

by zostały pokryte koszty usługi dlatego w kalkulacji ustalona jest górna stawka, która 

prawdopodobnie nie będą nigdy stosowana. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marzena Gajek 

Głosowano w sprawie: 



zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r.            

w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych 

oraz nieczystości ciekłych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Dariusz Marek Duczek, Zbigniew Nowak, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (1) 

Marzena Gajek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Czesław Ćwik, Rafał Rypina 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

8.3. Uchwała w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej. 

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz 

Wingrowicz przedstawiła projekt uchwały …-poinformowała, że ulica ogrodowa zmieniła 

kategorie z drogi powiatowej na drogę gminną. Pas drogowy obejmował działki nr: 270, 

346/1 obręb 7 ewidencji gruntów miasta Kętrzyn. Przygotowując inwestycje drogową 

budowy i przebudowy ul. Ogrodowej wraz z budową infrastruktury towarzyszącej w mieście 

Kętrzyn , część działek została podzielona tak aby dostosować stan faktyczny do stanu 

prawnego. Podział działek odbył się na podstawie ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o 

szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. 

Działką nadano nowe numery. 

Radny Dariusz Duczek zwrócił się z pytaniem…- czy wystąpiły kolizję z prywatnymi 

działkami? 

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz 

Wingrowicz informuje, iż wszelkie ustalenia i odszkodowania z prywatnymi właścicielami 

działek były omawiane już na wcześniejszej sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Marek Duczek 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

8.4. Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących                       

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

1) Autopoprawka do uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych 

obowiązujących w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską 

Kętrzyn. 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących  

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do uchwały. 

2) Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących                    

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn 

wraz z autopoprawką. 

Radny Zbigniew Nowak poinformował, iż w raporcie z kontroli Regionalnej Izby 

Obrachunkowej jest uwaga dotycząca komunikacji miejskiej, które kursują poza granicami 

Gminy. Zwrócił się z pytaniem do Pana Burmistrz..- jakie widzi rozwiązanie w kwestii 

nawiązania porozumienia z Gminą Miejską Kętrzyn? 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odpowiedział, że widzi to pozytywnie, jednak do tego 

potrzeba dwóch stron. Komunikacja w stronę Karolewa jest często przepełniona, była nawet 

propozycja by uruchomić nową linię Pl. Słowiański/Ławki/Karolewo i chciałem jakoś te 

sprawy uregulować ale puki co niestety nie mam partnera do rozmów.   

Radny Rafał Rypina zwraca się z pytaniem do Pani Naczelnik…- czy miejsce przystanka  

zlokalizowanego na ulicy Poznańskiej zostało poprawione, gdyż obecnie znajduje się na 

miękkim trawniku? 

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz 

Wingrowicz poinformowała, że jeśli tylko warunki pogodowe pozwolą  na prace by ten teren 

utwardzić, zostanie to niezwłocznie zrobione.   

W dyskusji wzięli udział: 

- Zbigniew Nowak 

- Ryszard Henryk Niedziółka 

- Przewodniczący Rady Rafał Rypina 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym 

transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

8.5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku 

Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

Skarbik Kamila Wybraniec przedstawiła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

Radni nie wnieśli uwag. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kamila Wybraniec 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka 

Odpadami..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 



Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

8.6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r.          

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na 

lata 2023-2034. 

Skarbnik Kamila Wybraniec przedstawiła szczegóły w sprawie zmiany uchwały Nr 

LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034 

Radny Zbigniew Nowak zwraca się z pytaniem…-  za jaki okres przedszkola muszą nam 

zwrócić pieniądze? 

Skarbnik Kamila Wybraniec informuje, że kontrole przedszkoli dotyczą 5 lat wstecz, 

sprawdzamy czy dotacje, które otrzymali zostały wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem. 

Środki, które wykorzystano niezgodnie z umową zostają zwracane do budżetu miasta.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Zbigniew Nowak 

- Kamila Wybraniec 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Czesław Ćwik, Marzena Gajek, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, 

Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Marek Duczek 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

8.7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

 Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

8.8. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską                 

w Kętrzynie petycji Stowarzyszenia Aktywne Mazury skierowanej do Ministra 

Infrastruktury. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w Kętrzynie petycji Stowarzyszenia 

Aktywne Mazury skierowanej do Ministra Infrastruktury..  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Zbigniew Nowak, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Czesław Ćwik, Marzena Gajek, Rafał Rypina 

BRAK GŁOSU (2) 

Dariusz Marek Duczek, Marian Henryk Toruński 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

9.Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

 Rady Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem…- Fundusz Rozwoju Dróg ogłosił nabór 

składania wniosków na dofinansowanie dróg, czy Miasto Kętrzyn złożyło jakiś wniosek?  

Burmistrz Ryszard Niedziółka poinformował, że wnioski nie były składane z dwóch 

powodów, jeden z nich to nie posiadamy projektów, drugi to brak pieniędzy. 

Radny Dariusz Duczek wnioskuje o uporządkowanie chodników i ulic miasta po zimie,         

w szczególności w obrębie inwestycji na terenie ul. Ogrodowej oraz ul. Chopina. Zgłasza 

również obawy, kto powinien zająć się sprzątaniem, Miejskie Wodociągi i Kanalizacja czy 

służby Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „ Komunalnik”.? 

Wnioskuje również by zasygnalizować Wójtowi Gminy na zwrócenie uwagi na odcinek 

chodnika i drogi,  który jest w granicach naszego miasta od Mazowieckiej do Kraszewskiego, 

latem jest zarośnięty chwastami, a zimą pozostawiony bez odśnieżania. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Rypina 

- Dariusz Marek Duczek 

10. Przyjęcie protokołu nr 78/2023. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 78/2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marzena Gajek, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Nowak 

11.Zamknięcie posiedzenia. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska (-) 

Przygotowane przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

 

Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej  w Kętrzynie 

Przewodnicząca 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

(-) Marzena Gajek 

 

 


